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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 118 . § . alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a alapján

bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni

Gráf József miniszter úrnak

"Mire számíthat az, aki már egy éve várja Az állati eredetű élelmiszerek forgalomba

hozatalának élelmiszer-higiéniai feltételeiről szóló FVM-EÜM rendelet kiadását?" címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Megyémből, Győr-Moson-Sopron megyéből kerestek meg a következő problémával .

Húsbolt szeretné bővíteni a termékeit, úgy, hogy az alapanyagot tovább feldolgozná. A

tulajdonos nem termelő, ezért erre most nincs lehetősége . A tervezett rendelet viszont

lehetőséget adna arra, hogy bővítse az áruválasztékát . Értesültek arról, hogy a fenti,

kérdésemben jelzett témában a két minisztérium együttes rendeletet készül kiadni . A

minisztérium által közzétett tervezet véleményezési határideje 2006 . április 7 . volt, eddig várták

a javaslatokat, hozzászólásokat. A rendelettervezet jelenleg is megtalálható a minisztérium

honlapján a Jogszabályok - Jogszabálytervezetek - Tervezetek - 2006 menüpont alatt .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy pontosan milyen stádiumban van a

jogszabály előkészítése, mikor jelenik meg és mire számíthat az, aki már egy éve várja Az állati

eredetű élelmiszerek forgalomba hozatalának élelmiszer-higiéniai feltételeiről szóló FVM-

EÜM rendelet kiadását?

G y ő r, 2007. június 22 .

Tisztelettel

Kérdés
(Írásbeli válasz kérése)
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